



PRESS RELEASE • FRIDAY 2ND AUGUST 2024 • LUXEMBOURG

BANQUE HAVILLAND S.A. REGRETS THAT IT HAS TO ANNOUNCE THE WITHDRAWAL OF ITS BANKING LICENSE BY THE EUROPEAN CENTRAL BANK

Banque Havilland S.A. (“Bank”) regrets that it has to announce the withdrawal of its banking license by the European Central Bank (“ECB”) as of August 2nd 2024 (“ECB Decision”) and the parallel request by the Commission de Surveillance du Secteur Financier (“CSSF”) to put the Bank under the regime of suspension of payments.

The Bank has decided to challenge the ECB Decision but will not oppose the application of the regime of suspension of payments which is intended to protect the interest of all parties involved and ensure a structured process moving forward.

It is important to emphasize that ECB Decision is not based on issues of solvency or liquidity and Banque Havilland S.A. is financially stable and sound, and the Bank aims to wind down its activities in an orderly manner and in close cooperation with the CSSF, ensuring compliance with all legal requirements and protecting the interests of all stakeholders involved.

Our primary focus is now on minimizing the effects of the disruption to our services and to ensure the repayment of all depositors. We understand there will be many questions, and we are committed to providing timely and transparent information.

The Bank has signed with the staff delegation a company agreement to address any social consequences that may result from the ECB’s Decision. Our aim is to handle this process with fairness and consideration for all affected employees.

While the consequences of this ECB Decision are irreparable, the Shareholder and the Board of Directors are immensely thankful to the clients and counterparties of the Bank for their trust, and to the Management and all employees of the Group for their loyalty and commitment since the establishment of the Bank, 15 years ago.

- Ends -



COMMUNIQUÉ DE PRESSE • VENDREDI 2 AOÛT 2024 • LUXEMBOURG

BANQUE HAVILLAND S.A. REGRETTE DE DEVOIR ANNONCER LE RETRAIT DE SA LICENCE BANCAIRE PAR LA BANQUE CENTRALE EUROPEENNE

Banque Havilland S.A. (la «Banque») a le regret d'annoncer le retrait de sa licence bancaire par la Banque Centrale Européenne («BCE») à compter du 2 août 2024 (la «Décision de la BCE») ainsi que la demande concomitante de la Commission de Surveillance du Secteur Financier («CSSF») de placer la Banque sous le régime du sursis de paiement.

La Banque a décidé de contester la Décision de la BCE mais ne s'opposera pas à l'application du régime du sursis de paiement qui vise à protéger les intérêts de toutes les parties concernées et à garantir un processus structuré pour l'avenir.

Il est important de souligner que la Décision de la BCE n'est pas fondée sur des problèmes de solvabilité ou de liquidité et que Banque Havilland S.A. est financièrement stable et solide. La Banque a l'intention de mettre fin à ses activités de manière ordonnée et en étroite coopération avec la CSSF, en veillant au respect de toutes les exigences légales et en protégeant les intérêts de toutes les parties prenantes concernées.

Notre objectif premier est maintenant de minimiser les effets de la perturbation de nos services et d'assurer le remboursement de tous les déposants. Nous sommes conscients que de nombreuses questions seront posées et nous nous engageons à fournir des informations transparentes en temps voulu.

La Banque a signé avec la délégation du personnel un accord d'entreprise pour faire face aux conséquences sociales qui pourraient résulter de la Décision de la BCE. Notre objectif est de gérer ce processus avec équité et considération pour tous les employés concernés.

Bien que les conséquences de cette Décision de la BCE soient irréparables, l'actionnaire et le conseil d'administration remercient vivement les clients et les contreparties de la Banque pour leur confiance, ainsi que la direction et l'ensemble des employés du groupe pour leur loyauté et leur engagement depuis la création de la Banque, il y a 15 ans.

- Ends -